
 
Zápis č. 12/2012 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 12. zasedání AS FSv, které se konalo dne 25. 4. 2012

 

Přítomni: dle prezenční listiny  
Hosté: prof. Kohoutková, prof. Máca, Ing. Vlasák  
 
Dr. Šibrava zahájil 12. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání.  
 
Program: 
1.       Kontrola zápisu 
2.       Projednání a schválení rozpisu NIV na rok 2012 
3.       Projednání a schválení provozního řádu FSv ČVUT 
4.       Vystoupení paní děkanky 
5.       Různé 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
Zápis z 11. zasedání AS FSv ze dne 4. 4. 2012 byl schválen bez připomínek.  
 
Dopis panu rektorovi ohledně parkování v Nové budově bude naformulován 
menší skupinou senátorů, kteří se problematice dlouhodobě věnují. Pan rektor 
bude pozván na zasedání AS FSv. 
 
AS FSv ČVUT v Praze schválil zapracování změny do přílohy A Metodiky rozpisu 
NIV pro rok 2012, které se týkají aktualizace kódů ateliérových předmětů 
programu A+S. 
Hlasování: pro 25|proti 0| zdržel se 0 (z 25 přítomných senátorů). 
 
Na středu 10. 5. v 11:00 je svolána pedagogická komise, která se bude prioritně 
zabývat kvalitou výuky na FSv. 
 
Zkrácené verze projektů rekonstrukcí poslucháren v budově C prošly výběrovým 
řízením a budou se realizovat. Stejně tak bude rekonstruován obvodový plášť 
budovy A. 
 
Bod 2.  Projednání a schválení rozpisu NIV na rok 2012 
Pan tajemník prezentoval rozpis NIV na rok 2012. Prof. Pospíšil shrnul jednání 
ekonomické komise, která doporučuje dokument ke schválení. Byly diskutovány 
výše bankovních poplatků. Pan tajemník informoval o jednáních FSv a bank. 
Bude připraven rozbor hospodaření za rok 2011. Pokračuje se ve spoření 
mzdových prostředků v oblasti nenormativů. Prof. Konvalinka přednesl několik 
formálních připomínek k formulacím v dokumentu. Pan tajemník zdůvodnil, proč 
v rozpisu není rozepsán odhad na pokrytí režie ze zdrojů VaV. Pan tajemník upraví 
přílohu B3 (vypustí předposlední sloupec) a G (přidá sloupec THP pracovníků). Dr. 
Šibrava dá k dispozici do senátních dokumentů excelovské tabulky rozpisu.  
 
Hlasování: pro 17|proti 0| zdržel se 5 (z 22 přítomných senátorů). 
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http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2011/prezence.xls
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Bod 3.  Projednání a schválení provozního řádu FSv ČVUT 
K projednání provozního řádu se sešla legislativní komise, která jeho stávající znění 
shledala zatím nevhodným pro předložení ke schválení AS. Na konečné podobě 
formulací provozního řádu bude legislativní komise ještě pracovat. 
 

Bod 4.  Vystoupení paní děkanky 
Paní děkanka přednesla koncepci rozvoje FSv ČVUT v Praze, ve které shrnula 
body svého volebního programu, jejich naplnění a vizi do budoucna. Prof. 
Konvalinka vznesl několik námětů a dotazů. Diskutovaly se zejména otázky 
pedagogiky, vědy a výzkumu, režie, parkování. 
 
Bod 5.  Různé 
Debatovalo se na téma parkování.  
 
 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 30. 5. 2012 v 9:00 hod. ve 
velké zasedací místnosti B169. 
 
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 
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